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	ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr . Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök űr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014. (II. 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csaba
honvédelmi miniszterhez

„Milyen intézkedéseket tesznek a vadászrepülőpilóták leszerelésének elkerülése érdekében? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Honvédség állományán belül jól ismert, és nemrég a Magyar Nemzet cím ű napilap
„Lelépnének a keveset kereső Gripen-pilóták” cím ű cikkébő l a szélesebb közvélemény is értesülhetett
arról a szomorú jelenségrő l, hogy a kiválóan képzett vadászpilótáinak zöme, illetve a repül őműszak i
személyzet jelentős része komolyan mérlegeli kilépését a Magyar Honvédség állományából . Ennek
magyarázata nemcsak a piaci szektor ajánlataihoz képest rendkívül alacsony honvédség i
illetményekben keresendő , hanem abban a munkakörülmények elégtelensége (különösen az alacsony
repült óraszám) és a szakmai pályakép hiánya is jelent ős szerepet játszik.

Minderre figyelemmel kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy a július 1-t ő l meghirdetett, a rendészeti
szerveket és a Magyar Honvédség katona állományát érintő általános illetményfejlesztésen túl milye n
lépéseket tervez a Honvédelmi Minisztérium a vadászrepül ő pilóták és a repülőműszaki személyze t
kiáramlásának elkerülése érdekében ?

Budapest, 2015 . március 26 .

Demeter Márta

országgyű lési képviselő
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